
PROTOKOŁ NR 59/2004
Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego w dniu 29 czerwca 2004r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a) pięciu członków komisji (wszyscy)
b) Grzegorz Grabowski – Wójt Gminy
c) Małgorzata Mackiewicz – pracownik UG

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad,
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia,
3. Zatwierdzenie porządku obrad,
4. Omówienie działalności stowarzyszenia „Dobra Truskawka”,
5. Omówienie możliwości pozyskania Funduszy w ramach programu „Odnowa

Wsi”,
6. Sprawy bieżące.

Ad 1-3
Po  stwierdzeniu  prawomocności  obrad  Komisja  jednogłośnie  przyjęła  protokoł  z

poprzedniego posiedzenia Komisji oraz zatwierdziła porządek obrad. 

Ad 4.
Gmina nad jeziorem Dobra ma zakupionych 60 ha ziemi rolnej. Do czasu zrobienia

planu infrastruktury nie można tam wydzielić działek rekreacyjnych. Obecnie jest tam około 7
ha truskawek, lecz nie wszystkie plantacje są utrzymane w dobrej kulturze. Pozostała część
ziemi  wydzierżawiana  jest  rolnikom  na  II  kwartały  roku,  aby  w  razie  zainteresowania  i
potrzeby można było powiększać plantację truskawek. Do tematu komisja powróci ponieważ
nie  ma  Pana  Dańczaka,  który  zna  sprawę  „Dobrej  Truskawki”.  Nie  mniej  Komisja
podtrzymuje stanowisko aby jak najszybciej wykonać plan zagospodarowania przestrzennego
i wydzielić działki rekreacyjne.
 
Ad 5.

Nowy program „Odnowy Wsi ma wejść w sierpniu.  Maksymalnie można pozyskać
450 tys. zł na każde sołectwo. W sołectwach należy sporządzić strategię rozwoju, a zebranie
wiejskie musi podjąć uchwałę o strategii sołectwa i o przystąpieniu do programu. W związku
z  możliwością  pozyskania  funduszy  gdzie  udział  własny  wynosi  20%  zadania  Komisja
Rolnictwa,  Budownictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  Gminy  wnioskuje  do  Wójta  aby
zorganizował spotkanie z sołtysami i radami sołeckimi celem przedstawienia zagadnienia. Nie
mniej wnosi się też konieczność przeprowadzenia szkoleń dla rad sołeckich i sołtysów aby
mogli  napisać  strategię  danego  sołectwa  przy  pomocy  pracowników  Urzędu  Gminy.  Ze
sprawa nie należy zwlekać gdyż czas nagli.  Pracownicy Urzędu Gminy dla Rad Sołeckich
historie wsi wchodzących w skład danego sołectwa, gdyż jest to potrzebne do pierwszej części
strategii.
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Ad 6
Komisja zapoznała się z pismem PPKS Słupsk o wycofaniu kursów autobusowych ze

względu na warunki ekonomiczne.

Na tym protokoł zakończono.                                                            Przewodnicząca Komisji

                                                                                                                /-/  Urszula Rączka
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